
Zápisnica č. 32/2005 
z výjazdného zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 24.-25. 10 2005 v Kremnici 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan 
Petráš, Karol Jelemenský, František Janíček, Ján Šajbidor, Peter Gál, 
Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Pavel Timár, Daniel Bobok, Martin 
Repko 

 
Neprítomní:  
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o kontrolnej a riadiacej činnosti vo vzdelávacom procese v akademickom roku 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
2. Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov v akademickom roku 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
3. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
4. Realizácia systému manažérstva kvality vzdelávania na STU (pror. Kalužný) 
5. Harmonogram akad. roku 2005/06 a plán prijímacieho konania pre akademický rok 

2006/07 (pror. Kalužný) 
6. Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 2005 (pror. Špaček) 
7. Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2006 (pror. 

Špaček) 
8. Stav IT na STU (pror. Molnár) 
9. Telefonovanie na STU (pror. Redhammer) 
10. Výskumno-inovačná sieť STRINET (pror. Redhammer) 
11. Registrácia publikačnej činnosti podľa smernice MŠ SR (pror. Redhammer) 
12. Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
13. Informácia o projekte Univerzitného Technologického Inkubátora (pror. Redhammer) 
14. Informácia o DPH v projektoch 6 RP a ESF (pror. Redhammer) 
15. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1. Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese v akademickom roku 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
2. Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov v akademickom roku 

2004/2005 (pror. Kalužný) 
3. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. Rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
4. Realizácia systému manažérstva kvality vzdelávania na STU (pror. Kalužný) 
5. Harmonogram akad. roku 2005/06 a plán prijímacieho konania pre akademický rok 

2006/07 (pror. Kalužný) 
6. Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 2005 (pror. Špaček) 
7. Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2006 (pror. 

Špaček) 
8. Stav informačných technológií na STU - 2005 (pror. Molnár) 
 
 



Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/19/2004, 1/20/2004, 2/20/2004, 3/20/2004, 1/27/2005, 2/27/2005, 

3/27/2005, 1/28/2005, 2/28/2005, 3/28/2005, 4/28/2005, 5/28/2005, 
6/28/2005, 

 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Správa o kontrolnej a riadiacej činnosti vo vzdelávacom procese 

v akademickom roku 2004/2005 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o obsahu predloženého písomného materiálu. Na fakultách STU 

sa realizujú podobné systémy, vedenia fakúlt sa zaoberajú hospitačnou 
činnosťou minimálne raz ročne, učitelia sú s jej výsledkami oboznamovaní, 
zistené nedostatky sa analyzujú a prijímajú sa opatrenia na ich odstránenie. 
Začína sa realizovať projekt Pedagogické štúdium učiteľova na STU. 
Požiadal dekanov o nahlásenie počtu učiteľov, ktorí sa tohto projektu 
zúčastnia v 1. fáze. Dekanom fakúlt bude doručený harmonogram tohto 
kurzu pedagogiky. 

  
Stanovisko KR č. 1/32/2005 
KR STU berie na vedomie Správu o kontrolnej a riadiacej činnosti vo vzdelávacom procese 
na STU v akademickom roku 2004/05. 
 
K bodu 2: Správa o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov 

v akademickom roku 2004/2005 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval KR STU o výsledkoch hodnotenia učiteľov formou anonymných 

dotazníkov, na ktoré majú študenti zo zákona právo. 
Rektor Báleš: Konštatoval, že niektoré fakulty majú veľmi malú účasť študentov na tomto 

procese hodnotenia a vyzval ich k náprave tohto stavu. 
  
Stanovisko KR č. 2/32/2005 
KR STU berie na vedomie Správu o kvalite výučby a učiteľov z hodnotenia študentov 
v akademickom roku 2004/2005 a vyzýva FA a MTF STU zvýšiť aktivity v hodnotení 
učiteľov formou anonymných dotazníkov. 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. Rok 2005/2006 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval prítomných o vyhodnotení prijímacieho konania pre akad. Rok 

2005/06 na jednotlivých fakultách STU v členení denné a externé štúdium 
a bakalárske, inžinierske a doktorandské štúdium vrátane počtu prihlá-
sených, prijatých a skutočne zapísaných študentov. 
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Stanovisko KR č. 3/32/2005 
KR STU berie na vedomie materiál Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 
2005/2006 
 
K bodu 4 Realizácia systému manažérstva kvality vzdelávania (SMKV) 

 na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prezentoval písomný materiál „Realizácia systému manažérstva kvality 

vzdelávania na STU“, ktorý je postavený na 8 zásadách. Cieľom je 
zlepšenie všetkých činností súvisiacich so vzdelávaním, ktoré naplnia 
požiadavky a očakávania všetkých zainteresovaných strán (študent, 
univerzita, trh práce, MŠ SR, štát, atď.). 

  
Dekan Sablik: Navrhol, aby sme SMKV nevytvárali sami, ale prevzali ho z iných 

technických univerzít, kde sa osvedčil. 
Dekan 
Jelemenský: 

Predložený materiál považuje za dobrý teoretický základ. 

Dekan Janíček: Tento materiál mal byť predložený už skôr. 
Dekan Molnár: Je potrebné si uvedomiť aj všetky dopady, ak tento systém prijmeme 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Otázky týkajúce sa SMKV je potrebné dobre rozmyslieť a prediskutovať 
pred tým, než ich uzavrieme a prijmeme rozhodnutie. 

  
Stanovisko KR č. 4/32/2005 
KR STU berie na vedomie materiál „Realizácia systému manažérstva kvality vzdelávania na 
STU“ a k jeho detailnejšiemu prerokovaniu sa vráti ešte tento rok. 
 
 
K bodu 5 Harmonogram akad. roku 2005/06 a plán prijímacieho konania 

pre akademický rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prezentoval písomný materiál, ktorý okrem plánovaného počtu prijatých 

študentov na jednotlivé fakulty STU obsahuje aj termíny uzávierky 
prihlášok, termíny prijímacích skúšok a návrh poplatkov súvisiacich 
s prijímacím konaním. Smerné čísla pre umiestnenie študentov na ŠD STU 
sú pre akad. rok 2006/07 nasledovné: SvF 1100, SjF 700, FEI 850,  
FCHPT 550, FA 300, MTF 800 a FIIT 400. 
Dekani fakúlt STU deklarovali, že budú akceptovať maturitu typu A pri 
prijímaní na fakulty STU. 

  
Rektor Báleš: Poukázal na značné rozdiely v poplatkoch súvisiacich s prijímacím 

konaním na jednotlivých fakultách STU a požiadal dekanov o zjednotenie 
ich spodnej hranice. 

 
Uznesenie KR č. 1/32/2005 
KR STU súhlasí s predloženým harmonogramom akademického roku 2006/07  
 
Uznesenie KR č. 2/32/2005 
KR STU schvaľuje minimálne poplatky súvisiace s prijímacím konaním pre denné štúdium 
domácich uchádzačov na úrovni 500 Sk vo všetkých troch stupňoch štúdia. 
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K bodu 6 Harmonogram a osnova Výročnej správy o činnosti STU za rok 

2005 (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Prezentoval písomný materiál na túto tému vrátane požiadaviek na formu 

textov, tabuliek a grafov pre túto správu. 
  
Uznesenie KR č. 3/32/2005 
KR STU súhlasí s predloženým harmonogramom a osnovou Výročnej správy STU za rok 
2005 s tým, že termíny v harmonograme budú upravené tak, aby výtlačky hotovej správy boli 
k dispozícii najneskôr 31. marca 2006. 
 
 
K bodu 7 Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru 

rozvoja STU na rok 2006 (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Prezentoval písomný materiál obsahujúci harmonogram a osnovu 

aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2006. 
  
Uznesenie KR č. 4/32/2005 
KR STU schvaľuje predložený harmonogram a osnovu aktualizácie dlhodobého zámeru 
rozvoja STU na rok 2006. 
 
 
K bodu 8 Stav informačných technológií na STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Prezentoval podrobne predložený písomný materiál obsahujúci 15 oblastí 

používania IT na STU. V závere materiálu sú návrhy opatrení, ktoré je 
potrebné zrealizovať v nasledujúcom období. 

  
Pror. Špaček: Doplnil informáciu o stave novej internetovej stránky STU. Fakulty majú 

termín naplniť ju informáciami najneskôr do konca januára 2006. 
Dekan Janíček: Odovzdal rektorovi STU list podpísaný 3 dekanmi fakúlt STU ohľadom 

novej internetovej stránky STU. 
Dekan Molnár: Navrhuje, aby tento problém riešili odborníci a na základe ich stanoviska 

rozhodneme, ako to budeme spravovať a vyjasniť financovanie. Fakulty 
nebudú platiť za prevádzku a udržiavanie systému. 

Dekan Petráš: Ocenil predložený prehľadový materiál a tiež sa priklonil k menovaniu 
komisie odborníkov na tento účel. 

Dekan Gál: Dal otázku, čo ešte potrebujeme špecifikovať pre zakúpenie nového AIS. 
Dekan 
Jelemenský: 

Dal otázku, v čom sú problémy pri centrálne spravovaných licenciách. 

Pror. Špaček: Nevieme v súčasnosti presne povedať, koľko máme v knižniciach STU 
knižničných titulov a koľko je tam exemplárov kníh. 

  
Uznesenie KR č. 5/32/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Stav IT na STU – 2005“ a z návrhov opatrení 
schvaľuje bod 1 a bod 2/a. K ostatným návrhom sa vrátime po zakúpení nového AIS. 
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K bodu 9 Telefonovanie na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o výsledkoch auditu dátovej siete na STU. Na STU 
pôjdeme cestou IP telefónov a mobilný operátor Orange bude ako 
doplnkový. Požiadavky na počet SIM kariet z fakúlt sú nejasné. 

  
Dekan Gál: Dal otázku, kedy sa očakáva realizácia IP telefónov na STU. 
  
Úloha KR č. 1/32/2005 
KR STU ukladá dodať písomne prorektorovi Redhammerovi počet SIM kariet pre mobilné 
telefóny, ktoré potrebujú a odoberú jednotlivé fakulty STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28. 10. 2005 
 
 
K bodu 10 Výskumno-inovačná sieť STRINET (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o sieti STRINET. Jedná sa o projekt transformácie 
našich expertných pracovísk, ktoré dokážu ponúknuť svoje služby. 
Konečným cieľom je naplniť databázu aj inými spoločnosťami okrem STU 
a vybudovať Slovenskú výskumno-inovačnú sieť. Jedná sa do určitej miery 
aj o propagáciu STU. 

  
Úloha KR č. 2/32/2005 
KR STU ukladá poslať písomný materiál s požiadavkami na fakulty STU ohľadom 
výskumno-inovačnej siete STRINET. 
Z: Prorektor Redhammer 
T: 15. 11. 2005 
 
 
K bodu 11 Registrácia publikačnej činnosti podľa smernice MŠ SR  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o smernici o registrácii publikačnej činnosti. 
Vykonávať registráciu majú knižnice v centrálnej (univerzitnej) databáze, 
čo je zatiaľ na STU problém. Z tohto dôvodu sa uskutočnili odborné 
stretnutia príslušných prodekanov a vedúcich fakultných knižníc 
a expertných skupín a dohodli sa zásady realizácie opatrení. Ako technická 
platforma sa využije databáza OLIB, ktorá je na STU funkčná. Upozornil, 
že je dosť pravdepodobné, že časť základnej dotácie z MŠ SR sa bude 
rozdeľovať na základe výsledkov vo vede aj podľa publikačnej činnosti. 
Preto je potrebné údaje za roky 2004 a 2005 mať zadané v centrálnej 
databáze už v januári 2006. Zadávanie musia robiť pracovníci knižníc 
precízne a treba začať ihneď, aby sa to stihlo. Odporučil začať so 
zadávaním najhodnotnejších publikácií – monografie a publikácie v CC 
časopisoch. Na celý proces bude dohliadať pani Eva Nedorostová na 
rektoráte STU. Na ňu sa treba obrátiť v prípade nejasností. 

  
Rektor Báleš: Je potrebné zjednotiť aj požiadavky na predkladanie habilitácií 

 5



a inaugurácií na STU. Ktoré návrhy to nebudú spĺňať, nebudú zaradené na 
rokovanie VR STU. 

  
Uznesenie KR č. 6/32/2005 
KR STU berie na vedomie informáciu o smernici MŠ SR týkajúcej sa evidencie publikačnej 
činnosti a ukladá dekanom fakúlt STU, aby pracovníci knižníc započali so zadávaním 
informácií do databázy ihneď tak, aby to v januári 2006 bolo hotové za celú STU za roky 
2004 aj 2005. 
 
K bodu 12 Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o stave virtuálnej knižnice na STU, prístupe fakúlt 
STU k elektronickým databázam publikácií a o poplatkoch za tieto služby. 

  
Stanovisko KR č. 5/32/2005 
KR STU berie na vedomie informácie o stave virtuálnej knižnice na STU. 
 
 
K bodu 13 Informácia o projekte Univerzitného Technologického 

Inkubátora (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o stave projektu UTI na STU. Do konca novembra 
2005 bude UTI otvorený. Záujem tak verejnosti ako aj firiem je o tento 
projekt vysoký. 

  
Stanovisko KR č. 6/32/2005 
KR STU berie na vedomie informácie o stave Univerzitného Technologického Inkubátora na 
STU. 
 
 
K bodu 14 Informácia o DPH v projektoch 6 RP a ESF 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Problémy s krytím DPH prisľúbilo riešiť MŠ SR. Z našej strany však ide 
málo žiadostí o krytie DPH na projekty 5 RP a 6 RP. 
Iná je situácia v ESF a štrukturálnych fondoch. Tam musí byť DPH 
zahrnuté už pri plánovaní rozpočtu projektu. Rozhodujúce je, čo je 
predmetom projektu . komerčná či vzdelávacia činnosť. 

  
Stanovisko KR č. 7/32/2005 
KR STU berie na vedomie informácie o DPH pri projektoch 6 RP a ESF. 
 
 
K bodu 15 Rôzne 
  
1) Rektor Báleš: 

Vyzval dekanov fakúlt STU na pozorné preštudovanie materiálu, ktorý dostali ohľadom 
komplexnej akreditácie. Čaká nás veľká práca s cieľom čo najlepšie uspieť v akreditácii 
ako univerzita. Zaujímal sa o názor dekanov, či robiť akreditáciu po fakultách, alebo po 
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jednotlivých vedných (študijných odboroch). 
Dekan Janíček: čaká nás veľká administratíva a je dôležité, aby sa pravidlá nemenili za 
chodu tohto procesu. 
Dekan Molnár: Je to veľmi citlivý problém, lebo ak pôjdeme po fakultách, tak jedna 
fakulta, ktorá nesplní požiadavky môže spôsobiť, že nebudeme akreditovaní ako 
univerzita 

 
Stanovisko KR č. 8/32/2005 
Rektor STU požiadal dekanov fakúlt STU o ich stanovisko ako robiť proces komplexnej 
akreditácie. 
 
 
2) Rektor Báleš: 

• Informoval KR STU o krokoch, ktoré boli urobené ohľadom novelizácie zákona 
o daniach z nehnuteľností. 

• Informoval KR STU o deklarácii spolupráce medzi STU Bratislava a MV SR, ktorá 
bude v najbližšom čase podpísaná ministrom Palkom a rektorom Bálešom 

• Informoval KR STU o možnostiach rekondičných pobytov zamestnancov STU 
v Bardejovských kúpeľoch so zľavou, ktorá bola dohodnutá s generálnym riaditeľom 
Bardejovských kúpeľov a o možnostiach konania konferencií a rokovaní v ich 
zariadeniach. 

• Informácia z rokovania EUA – vytvára sa Európsky technologický inštitút 
• 8 decembra 2005 bude vianočný koncert VUS Technik pre zamestnancov STU 

v novostavbe SND 
• Vianočná čaša  vína bude dňa 14. decembra 2005 o 15. hodine 

 
3) Predseda AS STU Žalman: 

Nastolil otázku redukcie počtu členov senátu a aký princíp sa bude uplatňovať . fakultný 
alebo univerzitný. Dekani fakúlt STU súhlasia s redukciou počtu členov AS STU o 50 % 
a sú za zachovanie fakultného princípu v AS STU. 
  

4) Prorektor Kalužný: 
• Informoval o termíne promócií PhD študentov, ktoré budú 12. decembra 2005 o 1400 
• Informoval KR STU o vytvorení Prípravného výboru pre inštitucionálne hodnotenie 

STU, ktoré bude robiť EUA. Jeho zloženie je: Prorektor Ján Kalužný (predseda), 
prorektor Robert Špaček (tajomník), prorektor Robert Redhammer, prorektor Ernest 
Bučko, Jozef Jasenek (FEI), Ján Šajbidor (FCHPT), Peter Schreiber (MTF), Pavel 
Timár (R STU), Tatiana Žemberyová (R STU), Martin Repko (študent). Kontaktné 
osoby budú prodekani pre pedagogickú činnosť. 

 
5) Prorektor Bučko: 

Informoval o tom, že parkoviská pre SvF a SjF STU sú už naším majetkom a treba sa 
zamyslieť nad tým, ako zabezpečiť, aby tam parkovali naši zamestnanci a nie cudzie 
subjekty. 

 
Úloha KR č. 3/32/2005 
KR STU ukladá predložiť návrh na zabezpečenie parkovísk pri SvF a SjF STU tak,a by tam 
parkovali len zamestnanci STU. 
Z: Dekani Jelemenský a Petráš 
T: 30. 11. 2005 
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6) Predseda UOO Bobok: 

Pozitívne hodnotí začiatok spolupráce SRK s odborovým zväzom školstva a vedy. 
7) Prorektor Špaček: 

• Informoval o spôsobe úhrady nákladov za poskytnutie licencie redakčného systému 
buxus a vykonanie prác súvisiacich s úpravou fakultných buxusov. Kvestorka 
Žideková uviedla, že účtovne najsprávnejší spôsob je, aby fakulty dostali každá 
svoju vlastnú faktúru a aj ju uhradili, nebude to robené spoločne. 

• Fakulty STU majú nahlásiť záujemcov o preškolenie svojich zamestnancov na 
programovanie v buxuse na oddelenie PV RSTU 

• Upozornil dekanov fakúlt na dodržiavanie príkazu rektora STU a dodanie informácií 
o telefónnych číslach zamestnancov na internetovú stránku STU 

 
Uznesenie KR č. 7/32/2005 
KR STU sa uzniesla, že úhrada za licencie fakultných buxusov a ich úpravy budú realizované 
osobitnými faktúrami na jednotlivé fakulty STU. 
 
8) Dekan Janíček: 

• Informoval, že konkurz na funkčné miesta profesorov a docentov bude na FEI STU 
dňa 28.10.2005 

• 14. decembra 2005 pozýva členov KR STU do divadla  
 
9) Dekan Molnár: 

Dal otázku, aký je názor dekanov fakúlt STU na to, aby sme na STU mali na daný vedný 
odbor iba jednu  komisiu na inaugurácie a habilitácie, lebo teraz sú duplicity na 
fakultách. 

 
10) Dekan Petráš: 

• Dal otázku, ako je STU pripravené na rozdeľovanie motivačných a prospechových 
štipendií. Odpoveď: Prospechové štipendiá sú v kompetencii fakúlt STU a MŠ SR 
ešte v tomto smere vydá vyhlášku. 

• Pozval rektora STU na stretnutie so študentmi dňa 16.11.2005 pri príležitosti dňa 
študentov. 

 
11) Dekan Molnár: 

Dal otázku, či aj FIIT zdedí niečo z majetku STU alebo bude participovať na výnosoch 
z neho vo forme nájomného. Dekan Gál podporil toto stanovisko. 
Kvestorka Žideková odpovedala, že 70 %, ktoré z nájomného zostávajú na R STU sme 
uhradili zatiaľ iba daň z nehnuteľností. Inak sú tieto peniaze nedotknuté. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
Zápisnicu overili: 

 
Prof. Ing. Dušan PETRÁŠ, PhD., dekan SvF STU 
Doc. Ing. Robert REDHAMMER, prorektor STU 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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